

Title (en)
LOWER ABDOMEN GARMENT

Title (de)
UNTERLEIBSBEKLEIDUNG

Title (fr)
VÊTEMENT ABDOMINAL

Publication
EP 3552506 A1 20191016 (DE)

Application
EP 18000344 A 20180409

Priority
EP 18000344 A 20180409

Abstract (en)
[origin: EA036009B1] The invention relates to a lower body clothing in the form of a pants-like main part (1) having a waistband (2) and an opening (3) in the region of the genitals, through which the genitals can be guided into a pocket, wherein the slit-like vertically extending opening (3) is formed between two fabric-fold sections (4) of the main part (1), wherein the ends (4.1) of the fabric fold forming sections (4) are connected with the main part (1) by a respective seam (5) arranged away from the slit-like opening (3) and the pocket is in the form of a pocket (6) open on one side and is arranged on the main part (1) with its open side in front of the slit-like opening (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Unterleibsbeleidung in Form eines hosenartigen Hauptteils (1) mit einem Bund (2) und mit einer Öffnung (3) im Bereich der Genitalien, durch den die Genitalien in eine Tasche geführt werden können, wobei die schlitzartige vertikal verlaufende Öffnung (3) zwischen zwei Stofffaltenabschnitten (4) des Hauptteils (1) gebildet ist, wobei die Enden (4.1) der die Stofffalten bildenden Abschnitte (4) mit dem Hauptteil (1) durch jeweils eine von der schlitzartigen Öffnung (3) entfernt angeordneten Naht (5) verbunden sind und die Tasche als einseitig offener Beutel (6) ausgeführt und mit seiner offenen Seite vor der schlitzartigen Öffnung (3) an dem Hauptteil (1) angeordnet ist. (Fig. 1)

IPC 8 full level
A41B 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A41B 9/023 (2013.01)

Citation (applicant)
RU 2409995 C1 20110127 - PANKRATOV ALEKSANDR BORISOVICH [RU], et al

Citation (search report)

- [XYI] US 2012260404 A1 20121018 - STEELE TYRONE [US]
- [Y] US 2015320118 A1 20151112 - FRANTZ ADAM [US], et al
- [XI] WO 2017180922 A1 20171019 - HBI BRANDED APPAREL ENTPR LLC [US]
- [XI] US 2009106874 A1 20090430 - SHLUSH JACOB [US]
- [XI] KR 20150088952 A 20150804 - GOOD PEOPLE CO LTD [KR]
- [A] EP 1668997 A2 20060614 - DELTA GALIL IND LTD [IL]
- [A] WO 2011043694 A1 20110414 - PANKRATOV ALEKSANDR BORISOVICH [RU], et al

Cited by
DE202020000556U1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3552506 A1 20191016; EP 3552506 B1 20201021; DK 3552506 T3 20210125; EA 036009 B1 20200911; EA 201990675 A2 20191031;
EA 201990675 A3 20191230; ES 2845178 T3 20210726

DOCDB simple family (application)
EP 18000344 A 20180409; DK 18000344 T 20180409; EA 201990675 A 20190409; ES 18000344 T 20180409